



🕵 al-madina.com صفحة ببالان 12

الخميس 11 جمادي الآخرة 1446هـ ۔ 12 ديسمبر 2024م ــ (العدد 22246) السنة التسعون



## تعلن

## مجموعة صافولا

عن انتهاء فترة اعتراض الدائنين المتعلقة بتخفيض رأس المال وعدم تلقيها أي اعتراضات من الدائنين خلال المدة المعلنة

بالإشارة إلى إعلان مجموعة صافولا المنشور على موقع السوق المالية (تداول) بتاريخ ٢٠٢٤/٠٩/٢٦م وتاريخ ٢٠٢٤/١٠/٢٨، بخصوص فترة اعتراض الدائنين المتعلقة بتخفيض رأس مال الشركة، تود مجموعة صافولا أن تعلن عن انتهاء فترة اعتراض الدائنين المتعلقة بتخفيض رأس المال وذلك بنهاية يوم ١٤٠/١٢/١١م، حيث إنها لم تتلق أي اعتراضات من قبل الدائنين خلال فترة الاعتراض المعلنة.

علماً بأن مجموعة صافولا ستعقد جمعيتها العامة غير العادية المتعلقة بتخفيض رأس المال وتوزيع كامل حصتها في شركة المراعي البالغة ٥٢، ٣٤، لمساهمي صافولا المستحقين (الصفقة الجوهرية)

يِّ نَمَامَ السَّاعَةَ ٦:٣٠ مَنْ مَسَاءَ الْخَمِيسُ المُوافَقَ ٢٠٢٤/١٢/١٢ المُوافَقَ ١٤٤٦/٠٦/١١هـ وفَقاً لمَّا سَبِقَ إعلانَهُ بِإِذْنُ اللَّهِ.

## The Savola Group announces



The end of the creditors' objection period related to the Capital Reduction with no objections received during the announced period

Further to Savola's Group announcement dated 26/09/2024, 28/10/2024 regarding the creditors' objection period related to the Company's Capital Reduction, the Company would like to announce that the creditors' objection period related to the Capital Reduction was ended on 11/12/2024. In this respect, the company also confirms that it did not receive any objections from creditors during the announced objection period.

Noting that the Savola Group will hold its Extraordinary General Assembly related to capital reduction and the distribution of its entire stake of 34.52% in Almarai Company to Savola's eligible shareholders (the Significant transaction)

on Thursday, 12/12/2024 at 6:30PM, corresponding to 11/06/1446 as announced earlier.